
Protokoll styrelsemöte Ardre Sockenförening2016-09-01 kl. 19.00–21.00 

Sandahl Partners lokaler (hos Anna-Lena) 

Närvarande: A-L Sundlin, Karin Pettersson, Ragnar Olofsson, Hans Fransson, Jan-Peter 

Tingström 

 

1) Föregående protokoll kunde ej gås igenom, då det försvunnit i Idas dator. Sökning pågår. 

Vi gick igenom protokollet från medlemsmötet i juli. 

 

2) Avstämning från kommittéerna 

Bevara och vårda – Bildvisningen och slåttern gick bra. Ardrestenen är tvättad. Lasse 

Olsson kollar med Stocklassa angående bättring av färgen. Anna-Lena pratar med 

Monica om karta över skyltarna. Arbetet med digitalisering av arkivet fortsätter.  

Sojdet –  Sojdet hade sin traditionsenliga avslutning vid bygdegården. Höstens arbete 

drar igång andra onsdagen i oktober. Vi lägger in information på hemsidan om att 

beställningar av tjära kan göras genom att kontakta Hans Fransson. 

Bygdegårdskommittén – Bredband är installerat i bygdegården. Ragnar kollar 

lösenord och byter till något som är lätt att komma ihåg. Bakluckeloppis gick bra. Vi 

fick in 5 340 kr. Det har kommit frågor om vad det kostar att hyra t ex kaffebryggare, 

porslin etc. Beslutade att bygdegårdskommittén själva får bestämma nivå på detta.  

Det blir ingen teater i höst. Framskjutet till våren. 

Ny lampa inköpt till lilla rummet.  

Nycklar till bygdegården finns hos: Karin, Anna-Lena, Janne, Ovex2,Elisabeth Harring 

(teatern)och Göte. Nyckel till bygdegården kommer också att finnas i arkivboden så att 

de som jobbar där kan komma åt toalett och kök. Karin pratar med Monica om detta. 

Evenemangskommittén – Det blir filmkvällar med Palle i höst också. Program 

kommer. 

Framtids- & utveckling – Nu finns en hemsida på www.ardre.nu  

Vi undersöker om det går att koppla ihop hemsidan med Facebook. 

  

3) Ekonomi, avstämning av antal medlemmar som betalt årsavgiften. 

Resultat på 16 000 kr hittills i år. Det går fortfarande trögt med medlemsavgifterna, 120 har 

betalt mot 160 förra året. 

 

4) Nyinflyttade:  Det har flyttat in två irakiska asylsökande barnfamil jer. En bor hos Ylva och 

Pelle Wibaeus och den andra hos Beate Eggers. Anna-Lena ger dem var sin välkomstblomma. 

Vi har nu 19 barn i Ardre, åldern 0-15 år! 

 

5) Inkomna skrivelser 

 Inga skrivelser 

 

6) Övriga frågor 

 Camilla har önskat avgå som samordnare för Bevara och Vårda-kommittén. Det 

aktualiserar frågan om vår nuvarande struktur är funktionell för föreningen. Vi 

beslutade ta upp frågan som en diskussionspunkt på nästa medlemsmöte.  

 Medlemsmöte planeras till 8/10 kl 14-16 

http://www.ardre.nu/


 Höstens kalendarium skickas ut när datum för stick-caféer blivit spikade. 

 Anna-Lena kontaktar Benny Helgesson och hör om han kan komma till nästa 

styrelsemöte, den 19/9. 

 

7) Utvärdering av mötet 

 Det gick snabbare idag. A-L har haft två roller, ordf och sekreterare. 

 Bra med protokollet från medlemsmötet. 

  

 


